Holidays in Russia

There are many national holidays in Russia, when people all over the country do not work have special celebrations. The major holidays are: New Year's Day, Women's Day, May Day, Victory Day and Independence Day. The first holiday of the year is New Year's Day. People see the new year in at midnight to the 31st of December. They greet the new year with champagne and listen to the Kremlin chimes beating 12 o'clock. There are lost of New Year traditions in Russia. In every home there is a New Year tree glittering with coloured lights and decorations. Children always wait for Father Frost to come and give them a present. Many people consider New Year's Day to be a family holiday. But the young prefer to have New Year parties of their own. A renewed holiday in our country is Christmas. It is celebrated on the 7th of January. It's a religious holiday and a lot of people go to church services on that day. On the 8th of March we celebrate Women's Day when men are supposed to do everything about the house and cook all the meals. The greatest national holiday in our country is Victory Day. On the 9th of May, 1945, the Soviet Army and its allies completely defeated the German fascists and the Second World War and the Great Patriotic War ended. This year we celebrated the 50th anniversary of this great event. A magnificent memorial on Poklonnaya Gora has been built to commemorate the Victory. Many veterans took part in the military parade and laid wreaths on the Tomb of the Unknown Soldier. All stood in silence for a minute. Radio and television broadcast popular war songs all day long. A lot of guest from different countries of the world came to Moscow to participate in the celebrations. Independence Day is a new holiday in our country. On the 12th of June, 1992, the first President of Russia was elected. We also celebrate Day of the Defender of Motherland on the 23d of February, Easter, Day of knowledge and lots of professional holidays. 

Перевод текста: Holidays in Russia

В России есть много национальных праздников, когда люди по все стране не работают, имеют специальные празднования. Главный отпуск: Новый год, Женский День, Первый Май, День Победы и день независимости. Первый праздник года - Новый год. Люди видят новый год в в полночь до 31-ого декабря. Они приветствуют новый год с шампанским и слушают Кремлевские перезвоны, бьющиеся 12 часов. Там потеряны из Новогодних традиций в России. В каждом доме есть Новогодняя елка, блестящая с цветными огнями и художественными оформлениями. Дети всегда ждут Мороза Отца, чтобы прибыть и дать им подарок. Много людей полагают, что Новый год будет семейным праздником. Но молодёжь предпочитает иметь Новогодние собственные стороны. Возобновленный праздник в нашей стране - Рождество. Это празднуется 7-ого января. Это - религиозный праздник, и много людей идет в церковные службы в тот день. 8-ого марта мы празднуем Женский День, когда мужчины должны сделать все о доме и готовить всю пищу. Самый большой национальный праздник в нашей стране - День Победы. 9-ого мая 1945, советская Армия и ее союзники полностью побеждали немецких фашистов и Вторую Мировую войну и Большую Патриотическую законченную войну. В этом году мы праздновали 50-ую годовщину этого большого случая. Великолепный мемориал на Poklonnaya Gora был построен, чтобы ознаменовать Победу. Много ветеранов приняли участие на военном параде и положили венки на Могиле Неизвестного Солдата. Все стояли в тишине в течение минуты. Радио и телевидение популярные военные песни целый день. Много гостя от различных стран мира приехало в Москву, чтобы участвовать в празднованиях. День независимости - новый праздник в нашей стране. 12-ого июня 1992, первый президент России был избран. Мы также празднуем День Защитника Родины на 23-ьем из февраля, Пасхи, День знания и большого количества профессионального отпуска.

